
Medborgarförslag 
Till Enskede-Årsta Stadsdelsnämnd 

Gör om och gör rätt!  
Försämra inte möjligheten till kontakt med förvaltningen för Enskede-Årsta-Vantörs 
stadsdelsnämnd för en stor del av stadsdelens medborgare! 

  Att det behövs en satsning på Rågsved inser även jag. Men att flytta hela förvaltningen för 
Enskede, Årsta och Vantör från nuvarande centrala läge på Slakthusområdet till Rågsved i 
områdets periferi, längst ner intill gränsen mot Huddinge, skulle innebära att stadsdelens 
förvaltning hamnar mycket avlägset för stora delar av stadsdelens medborgare! 
  Längst bort från den nya föreslagna lokaliseringen i Rågsved skulle Årsta med Årstaberg och 
Östbergahöjden/Östbergabackarna hamna – Östberga, som det också funnits vilja att satsa på i 
ord. Ser vi på det är förslaget rent kontraproduktivt. 
  Särskilt illa blir det för de många invånare som är helt hänvisade till kollektivtrafiken för att 
ta sig utanför sin allra närmaste omgivning. Nedläggningen av buss linje 168 var ett dråpslag 
– nu finns planer att försämra det ytterligare för Östbergaborna genom denna föreslagna flytt 
av SDN-förvaltningen. Att nå den blir tidsödande och med många omstigningar.
  Tänk om – Gör Rätt! 
  Jag vet att det finns en växande opinion mot denna föreslagna flytt, både bland oss invånare 
och bland stadsdelens medarbetare. 
  En fortsatt lokalisering på eller nära Slakthusområdet är det rimligaste. 
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